
 

Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) Vereniging De Waag 

3 november 2022. 

Museum de Waag.  

 

Aanwezige bestuursleden: Lucrees van Groningen (voorzitter), Bas 
Kuitenbrouwer (penningmeester), Frederiek Rikken, Catelijn de Reuver 
(notulist). 

Aanwezige leden: dhr. Hogesteijn, dhr. Schroder, dhr. & mevr. Smit, dhr. 
Meulenkamp, mevr. Coldeweij, dhr. Blom, dhr. Holthuis, dhr. Brinkmann & Jan 
van den Bosch, Mevr. Schreijer. 

1. Opening.  
Lucrees opent de vergadering door ieder van harte welkom te heten. 

2. Jaarverslag.  
Muriel Itjeshorst heeft het bestuur verlaten, haar werkzaamheden als 
secretaris zijn overgenomen door Catelijn de Reuver. 
Bas Kuitenbrouwer is toegetreden tot het bestuur als penningmeester. 
 
Het fonds van Stichting Deventer promotie is overgeheveld naar 
Vereniging de Waag, uit dit fond hebben we een paar boeken helpen 
financieren. 
Daarnaast zijn er 4 schetsen van Jacob Hogers aangekocht en hebben we 
financieel meegeholpen met de uitgave van het boek Botanicus in 
oorlogstijd van Hendrik Uittien. Verder is er een bijdrage geleverd aan 
het uitzouten van de dolk en het zwaard die een paar jaar geleden met 
laag water inde IJssel gevonden zijn. En zijn er toezeggingen gedaan 
m.b.t. nog uit te komen boeken. 
 



3. Notulen.  
Notulen van de ALV 2021 worden goedgekeurd. 
 

4. Financiële Jaarverslag 2021.  
Bas introduceert zichzelf als nieuwe penningmeester. 

Exploitatierekening 

In 2021 hebben wij het financiële jaar afgesloten met een positief 
resultaat van 29.556 euro. Dit is volledig te danken aan het positieve 
beleggingsklimaat en onze beursportefeuille en dividend en rente. 
Overige inkomsten zijn lidmaatschapsgelden, deze nemen langzaam af 
door het dalend ledenaantal maar zorgt nog voor inkomsten van 6.556 
euro. 

De belangrijkste uitgaven van 2021 waren: 

• Donaties aan boeken 4.724 euro. 
• Schetsen Jacob Hogers 3.776 euro. 

Overige uitgaven zijn beperkt sinds wij geen papieren Weegblad meer 
uitbrengen en we vooral gebruik maken van elektronische nieuwsbrieven 
waardoor er vrijwel geen porto en printkosten meer zijn. 

Bankkosten van 1.819 euro, dit zijn zowel de kosten van de Rabobank 
rekeningen en de kosten voor het beheer van ons beleggingsportefeuille. 

In 2021 ontvingen we 100,- van Postnl, dit had te maken met het 
opzeggen van onze postbus waarna wij een creditfactuur ontvingen. 

Het positieve resultaat is toegevoegd aan het kapitaal. 

Balans 

Onze beleggingsportefeuille had eind 2021 een saldo van 322.454 euro. 

Op overige rekeningen staat nog 26.000 euro. Daarnaast is er een post 
debiteuren van 3835 euro. Dit zijn de openstaande contributies van eind 
2021. We zijn laat gestart met de contributie inning en de 
betalingsherinnering. Deze is pas in december verstuurd waardoor de 
openstaande contributie pas binnenkwam in 2022. Deze openstaande 
contributies zijn vrijwel volledig betaald in 2022. 



Het fonds van mejuffrouw van Noten bedraagt 73.438 euro. Het fonds 
betaalt mee aan aankopen en wordt jaarlijks aangevuld met de helft van 
de contributie van dat jaar. Op deze manier wordt fonds in leven 
gehouden. 

5. Decharge bestuur. 
De kascommissie heeft aangegeven bij Lucrees dat ze het boekjaar 2021 
hebben gecontroleerd en geen bijzonderheden hebben gevonden.  
Het bestuur wordt gedechargeerd.  

6. Benoeming kascommissie 2021. 
Lucrees bedankt de kascommissie en de penningmeester voor hun 
werkzaamheden. 
 
Dhr. Webbink heeft eerder laten weten dat hij bereid is om de komende 
jaren nog lid te zijn van de kascommissie en dhr. Meulenkamp meldt zich 
aan als lid van de kascommissie. 

7. Rondvraag. 
Lucrees vraagt aanwezigen of zij misschien mensen kennen die toe 
zouden willen treden tot bestuur. 

Er wordt gesproken over de stand van het aantal leden, inmiddels 214. 
De afgelopen 2 jaar hebben 20 leden hun lidmaatschap opgezegd i.v.m. 
leeftijd of overlijden. Nieuwe aanwas vinden blijkt moeilijk. 

8. Sluiting vergadering. 
Lucrees bedankt de aanwezige leden voor hun aanwezigheid.  


